
Policy Update of General VAT Fapiao 
- The State Administration of Taxation [2017] No. 16 

 

 

 

The State Administration of Taxation (SAT) of China recently issued 
Announcement [2017] No. 16. This sets out further VAT implementation rules for 
the management of Value-added tax (VAT) fapiao. 
 

 

What does this mean to you? 
Effective Jul 1st 2017, when you asking vendor for a general VAT fapiao, in 
addition to providing NYU Shanghai name “上海纽约大学”, you are also 

responsible to provide the following NYU Shanghai Taxpayer ID: 
 

 
 

Taxpayer Identification Number: 523100005758850147 
 

What happen to VAT fapiao without this ID? 
VAT fapiao issued after July 1 without taxpayer ID will be rejected for payment or 
reimbursement. 
 
Is this a regional policy? 
No, this applies to general VAT fapiao issued in mainland China. 
 
What should the general VAT fapiao with NYU Shanghai name look like? 



 

NYU Shanghai Finance 
Room 1062, Pudong Academic Building 
Email: Shanghai.finance.help@nyu.edu 
Website: https://shanghai.nyu.edu/staff-finance/main 

  

http://Shanghai.finance.help@nyu.edu/
https://shanghai.nyu.edu/staff-finance/main


 

 

 

增值税普通发票的法规更新 
- 国家税务总局公告 2017 年第 16 号文 

 

 
 
国家税务总局近期公告了 2017 年第 16 号文，并对进一步加强全国范围内增值税发

票管理颁布了规定。 

 

您需要做什么? 

自 2017 年 7 月 1 日起，索取增值税普通发票时，除了要求发票抬头开具“上海纽约

大学”以外，还应向销售方提供我校纳税人识别号： 

 
         纳税人识别号: 523100005758850147 

 
如果增值税普通发票没有识别号呢？ 

自 7 月 1 日起，不符合规定的发票，不得作为税收和报销支付凭证。 

 
这是地区性法规吗? 

此条款适用于中国大陆境内的增值税普通发票。 

 
向上海纽约大学开具的增值税普通发票抬头应该是如何的呢? 



 

上海纽约大学财务部  
浦东教学大楼 1062 室  
电邮: Shanghai.finance.help@nyu.edu 
网址: https://shanghai.nyu.edu/staff-finance/main 
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